
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 27. april 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 661
Ministeren bedes gøre rede for, hvorfor der ved den planlagte sporfornyelse
af strækningen Ålborg-Frederikshavn ikke sker en samtidig opgradering fra
120 til 160 km/t?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand

1/1

Transportudvalget 2011-12
TRU alm. del Spørgsmål 661
Offentligt


